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Geacht College,
Geachte Gemeenteraad,

Dorpsraad 
Geerdijk

ingekomen
GEMEENTE TWENTERAND

Wij hebben nader onderzoek gedaan naar de consequenties van het door de 
gemeente gehanteerde beleid. De gemeente heeft gekozen voor uitdunning in 
plaats van beheer en onderhoud. De gevolgen daarvan zijn:
Het jaar 2018/2019 en 2020 zijn er in de gemeente Twenterand 1.700 nog 
relatief jonge eikebomen gerooid. De diameter van de stammen loopt van 400 
mm tot wel 500 mm. Met tak en stam hebben we het hier over zo'n ca 4 aSOOO 
m3 hout.
Die hebben bij leven en welzijn (ca 40 jaar) al 1058 kg COz/ per m3 opgeslagen. 
Dat betekent voor de gemeente Twenterand
4000 m3 X 1.058 kg/m3 = 4.200.000 kg CO2. (4.200ton)
(reductie in 40 jaar = 100.000 kg /COz /per jaar)(100ton/a)

Gemeente Twenterand
Aan het Bestuurssecretariaat 
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Nederland.

Dorpsraad Vroomshoop-Geerdijk
Postadres:
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De Gemeente Twenterand heeft het klimaatakkoord omarmt. Met de Agenda 
"Duurzaam Doen" hoopt de gemeente een bijdrage te leveren aan de 
terugdringing van de CO2 uitstoot met 49%. Het huidige energietransitie beleid 
van de gemeente staat op het gebied van groenvoorziening haaks op de 
werkelijkheid. Zij ondergraaft daarmee haar eigen visie. In de ambitieuze 
plannen wordt met geen woord gerept over groen en de bijdrage die groen en 
grote bomen kunnen leveren. (Kernbudgettenzijnbestemdomintezettenvoordeleefbaarheidinde 
kernen, bijvoorbeeld voor het onderhouden van groen. Waar mogelijk zullen daartoe dan ook nieuwe instrumenten 
en mogelijkheden worden ingezet.Tekst uit het Coalitieakkoord GBT)
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Het beleid van de Gemeente Twenterand is kwalijk te noemen omdat financien 
in het algemeen beleid belangrijker schijnt te zijn dan een gezonde leefomgeving 
voor zijn inwoners en een bijdrage aan de verplichte energietransitie.

Daar is nu een einde aan gekomen. Waren die bomen blijven staan dan hadden 
ze de komende 30 a 40 jaar (tot het jaar 2050) nog eens 4.200.000 kg COz 
kunnen absorberen uit de door ons vervuilde atmosfeer. Jammer dan die blijven 
dus in de atmosfeer, geen bijdrage aan de Energietransitie en uw eigen 
"Duurzaam Doen" programme eerder een negatieve.

Daarbovenop komt dan de absorbtie die teniet is gedaan door de uitdunning 
van, 4.200.000 kg CO2. + 2.750.000. Totaal 46.900.000 kg CO2 de atmosfeer in 
die voor rekening komt van de Gemeente Twenterand. Daarbovenop komt de 
uitstoot van de houtkachel van zwembad de Stamper in Vriezenveen terwiji 
gesuggereerd wordt in de gemeentelijke voorlichting dat dat een reductie van 
COz oplevert? (bedenkelijk). De magere aanplant die de gemeente doet (dus 
een heel klein deel ter compensate ) doet er vervolgens weer 80 jaar over om 
dit verlies aan CO2 te absorberen.
De verantwoordelijkheid voor dit beleid ligt bij de politiek van de Gemeente . Zij 
maken de keuzes en nemen beslissingen.

De rest van het hout, takken, spint en schors, ca 2.600 m3 wordt versnipperd en 
verbrand en dat levert een bijdrage aan CO2 in de atmosfeer die gelijk is aan de 
absorbtie van de boom destijds van 1058 kg /m’ CO2 Dat komt uit op
2.600 m’ X 1058 kg/m’ = 2.750.000 kg CO2 in de atmosfeer.

Het financiele beleid:
Goed natuurbeheer is niet goedkoop en arbeidsintensief.
Door te kiezen voor uitdunning spaart de gemeente jaarlijks 
euro's
De firma die de opdracht heeft gekregen gaat er financieel sterk op vooruit. 
In die 4000 m3 hout zit om en nabij 35 % zeer bruikbaar eikenhout ten behoeve 
van constructie en meubelen. Dat is ca 14.00 m3 De gemiddelde prijs van 
gezaagd , niet gedroogd ijkenhout bedraagt € 800,= per m3,excl. 21 % BTW. 
Die firma verdient daaraan 1400 x 800 = € 1.120.000,= De bedrijfsiasten van zo'n 
firma zullen ca om en nabij 30%zijn.
Blijft over € 784.000,= euro. Waarschijniijk profiteert de gemeente lets mee van 
deze bedragen.

Hierbij doen wij een dringend beroep op de politiek van de Gemeente 
Twenterand om haar (Milieu) verantwoordelijkheid op bomenbeleid te nemen 
en op zo kort mogelijke termijn te herzien. Mede in het kader van uw Agenda " 
Duurzaam Doen". Deze onnodige houtkap dient te stoppen. Het woord snoeien 
te vervangen door ordentelijk onderhoud en beheer.
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Rijk en Provinces streven naar ca 185 miljoen nieuwe 
bomen in 2030{NU.nl)

De Dorpsraad Vroomshoop
Namens deze, _
Ing. Henri Ossevoort X
Senior adviseur Bouwkunst ffnergie4n.

Daarnaast een gedegen groen beleidsplan op te stellen en bekend te maken aan 
alle inwoners, waarin middels een aantal heldere eenduidige regels is 
aangegeven hoe, zuinig en zorgvuldig om te gaan met bomen en struiken en 
overig groen. Zo'n plan is niet te vinden in de gemeentelijke voor- en 
inlichtingen. Op weg naar Energieneutraal hebben we iedere boom hard nodig. 
Er dienen duizenden bomen aangeplant te worden plek genoeg juist in het kader 
van het terugdringen van de COz uitstoot. Wij leven hier met z'n alien. Het gaat 
om de leefomgeving . De gemeente zou direct kunnen starten met een algemeen 
kapverbod via een APV.


